
 
 

ZAPISNIK 
 
 

8.seje UO LD Čaven, ki potekala 9.6.2023 v prostorih lovske koče LD v Gojačah s pričetkom ob 
19. uri z naslednji 
 
DNEVNIM REOM: 
 

1. Pregled zapisnika zadnje seje, 
2. Poročilo gospodarja (delo, odstrel, ….), 
3. Predlogi za popolnitev komisij pri ZLD 
4. Pregled prispele pošte in tekoče zadeve 

 
Prisotni: Batagelj Silvo, Pišot Hinko, Stojan Slejko, Jože Velikonja, Minkuž Rok, Rebek Jožko,  
 
Odsotni:, Rojc Franc, Česnik Marko, Darjo Vodopivec in Zdravko Doplihar 
 

Ad1 
Pregledan je bil zapisnik 7. seje, kjer je bilo ugotovljeno, da so sklepi realizirani.  
Sklep UO št. 8/1-2023: zapisnik soglasno potrjen 
 

Ad2 
Gospodar, prisotnim poroča, da so vse skupine imele sestanke, kjer so pripravili plane dela v 
lovišču in delo poteka po planu. Skupna delovna akcija, ki je bila planirana za 7.5 2023 je bila 
uspešna, dobra je bila tudi udeležba. Skupina Zalošče predlaga postavitev še ene preže na izbrani 
lokaciji. Odstrel trenutno poteka skladno s planom., uplenjenih je bilo 5 srnjakov in 33 divjih 
prašičev. S strani italijanskega lovca je dobil prošnjo po dodatnem pavšalu za srnjaka in gamsa do 
2+. Po razpravi je bil soglasno sprejet Sklep UO št. 8/2-2023: Skupina Zalošče naj pridobi vsa 
potrebna soglasja za postavitev preže in vnos v Lisjaka, zatem pa prežo lahko postavi. Sklep UO 
št. 8/3-2023: Italijanskemu lovcu se dovoli odstrel gamsa do 2+, število do te starosti ni omejeno. 
Ker je vodja skupine Vrtovin odsotnem starešina poroča o poteku sanacije bivaka Črna peč in 
ugotovitve  vrtovinske skupine gleda same sanacije. UO je mnenja in podpira obnovo bivaka. 
Sklep št. 8/4-2023 o obnovi bivaka je bil soglasno potrjen. Nabavljeno pa je bilo tudi 6 jogijev z 
zaščitnimi prevlekami. 
 

Ad3 
Starešina poroča, da so na ZLD potekale volitve, UO ZLD pa je razpisal predloge za nove člane 
po komisijah ZLD. Po razpravi je bil sprejet Sklep UO št. 8/5-2023: V komisijo za strelstvo se 
predlaga Slejko Roberta, v komisijo za delo z mladimi se predlaga Rustja Uroša, v komisijo za 
kinologijo Silajdžič Blaža, v komisijo za odlikovanja in priznanja se predlaga Brecelj Blaža, v 
komisijo za gojitev divjadi se predlaga Vodopivec Darja. Za komisiji za pravna vprašanja pa 
kandidata ni bilo. Vsi navedeni so že bili v sedanjih sestavah komisij. 
 

Ad4 
Gospodar poroča o obvestilu in najavi veterinarske inšpekcije po vprašanju APK. S tem v zvezi je 
pregledal navodila, elaborate itd. Pripraviti je potrebno še navodila za uporabo in obnašanje v 
hladilnici. Rebek Joško poroča, da je v hladilnici pravi nered. Po razpravi je bil sprejet Sklep UO 



 
 
št. 8/6-2023: Pripravljena navodila za obnašanje in ravnanje v hladilnici, ter ravnanje z ŽSP III 
kategorije se pripravi navodila, ki se jih razdeli vsem lovcev po sistemu črnih krmišč. 
Oskrbnik lovske koče poroča, da je koča zasedena 100%, potrebno pa bo razmišljati o povišanju 
cen. Veliko ljudi sprašuje tudi o možnosti najema koče skupaj s prenočišči. Po razpravi je bil 
sprejet Sklep UO št. 8/7-2023: Pridobi se predračune za postavite dveh strešnih oken, gips sten, 
laminata itd. da se pristopi k ureditvi podstrešja.  
Prav tako upravnik predlaga, da se prične razmišljati o sanaciji betonske poti, ki vodi do zgornjega 
dela lovske koče. 
 
 
Seja je bila zaključena ob  20 uri in 15minut  
 
 
 
Zapisnikar        Silvo Batagelj 
Jože Velikonja       starešina LD 


